
 

ÖSK SKIDSEKTION - STYRELSEMÖTE 
 

Datum: 2024-05-15 
 
Närvarande: Claes-Göran Runermark Per Ingemarsson 

  Bertil Jonsson   Henrik Gille 
   Kalle Östlund  Mats Carlén 
   Henrik Runermark  Thomas Berg 

  Mats-Ola Stigsson 
  Avtackningsgäst: Clas Andersson 

 
1. Val av justerare 

Till justerare av protokollet valdes Bertil. 
 

2. Föregående protokoll: Årsmöte 2024-02-26 
Inga kommentarer framkom på föregående protokoll. ”Att göra”-listan följdes upp och 
uppdaterades, se Bilaga 1. 
 

3. Information från huvudstyrelsen 
Ny ordförande är Henrik Meldgaard. 
Ny ledamot är Gert Eriksson. 
 

4. Ekonomisk rapport 
Skidsektionens tillgångar uppgår till 92500 kr. Budgeten för 2024 innehåller ett 
underskott på drygt 6000 kr. 
Hur kan vi öka skidsektionens intäkter? Henrik Gille har varit i kontakt med SKB 
angående föreningsbidrag. Inga svar har erhållits men Gille följer upp det. 
Frågan tas med till kommande styrelsemöte och läggs in i Bilaga 1. 
 

5. Status elbelysningen 
Belysningen är åtgärdad och fungerar tillfredsställande. 
 

6. Underhåll redskapsboden – Vad ska göras och när? 
Mötet beslutade att inspektera boden och förbereda, inför att lyfta boden, genom att 
gräva bort jorden runt hela boden för att bla se över kabeldragningen under den. 
Arbetet utförs måndagen den 3/6 kl 18:30, Claes-Göran skickar ut kallelse till 
styrelsen. 
 

7. Service av skoter – Var, hur och när? 
Bertil har varit i kontakt med servicefirma i Gävle och fått en offert på jobbet. 
Det som ska göras är byte av rem, tändstift, batteri, växelhusolja och övrig service. 
Total servicekostnad uppgår till 6275 kr plus ev utbyte av slitdelar. Mötet beslutade 



att servicen ska utföras i höst. Bertil ansvarar för kontakten med servicefirman och för 
att skotern servas någon gång under hösten.  
 

8. Dragning av vinnare i motionsaktiviteten 
Vinnare blev: 
Per Ingemarsson 
Erik Rudolfsson 
Åse Eneqvist 
Claes-Göran ombesörjer utdelning av priser. 
 

9. Rapport från hinder i Stadsloppet den 4/5 
Henrik Gille gjorde en mycket fin insats med arrangemanget av hinder. Mötet 
konstaterade att det var en bra marknadsföring av ÖSK i allmänhet och 
Skidsektionen i synnerhet. 
 

10. Avtackning Klas Andersson 
Styrelsen tackade av Klas för sina insatser för ÖSK Skidor med present, 
blommogram och ett välformulerat tackbrev som sammanfattade Klas gedigna 
insatser för Skidstyrelsen. 
Klas finns fortsatt tillgänglig som skoterförare. 
 

11. Övriga frågor 
- 
 

12. Nästa möte 
Nästa möte bestämdes till onsdagen den 18/9, kl 18:30. Fikaansvarig är Mats Carlén. 
 
 
Vid protokollet   Justerad 

 

-------------------------------   --------------------------------- 

Henrik Runermark   Bertil Jonsson 

Delgivning: närvarande, frånvarande, ÖSK-kansli,  

 

Emailadresser   
C-G: gurk46@hotmail.com, Per: peringemarsson@hotmail.com,  
Henrik G: henrik-gille@hotmail.com, Mats: mcn@forsmark.vattenfall.se, 
matcar62@gmail.com Bertil: gtv6bertil@gmail.com , Kalle: 
kalle.a.ostlund@gmail.com Henrik R: henrik02@kth.se, Thomas: 
reaktorsotarn@hotmail.com , Mats-Ola mats-ola.stigsson@bilteam.com  
  

mailto:gurk46@hotmail.com
mailto:peringemarsson@hotmail.com
mailto:henrik-gille@hotmail.com
mailto:mcn@forsmark.vattenfall.se
mailto:matcar62@glocalnet.net
mailto:gtv6bertil@gmail.com
mailto:kalle.a.ostlund@gmail.com
mailto:henrik02@kth.se
mailto:reaktorsotarn@hotmail.com
mailto:mats-ola.stigsson@bilteam.com


Bilaga 1: ”Att göra”-lista 

• Serva skotern efter skidsäsongen 2023/24. Bertil har fått in offert för arbetet 
från servicefirma i Gävle. Service planeras in till hösten 2024. Ansvarig: 
Bertil 

• Se över och åtgärda skicket på boden med elcentralen.  
Claes-Göran kallar till en förberedande arbetskväll måndagen den 3/6, kl 
18:30. 

• Åtgärda trasiga/felande lysarmaturer: En trasig lysarmatur ca 1400 m in på 
spåret. Strax innan den positionen är det tre lysarmaturer efter varandra som 
vid flera tillfällen stått och blinkat, förmodligen pga glapp. 

o Klart. 

• Prata med kommunen om det lutande trädet vid 2000 m så att vi får hjälp med 
att ta ner det. Ansvarig: Per 

o Per har initierat kontakt med kommunen men frågan kvarstår. 

• Spårskylt vid skoterboden. Ansvarig: Henrik Gille 
o Skylt är levererad, Henrik ansvarar för att den blir uppsatt samt värderar 

behov av belysning. 

• Ordna bänkar ut efter spåret. Ansvarig: Per 
o Kvarstår. 

• Värdera nya möjligheter att öka intäkterna till skidsektionen för att minska 
underskottet i årets budget. Ansvarig: Henrik Gille ansvarar för fortsatt 
kontakt med SKB rörande föreningsbidrag och alla andra bidrar med nya 
idéer. 

 


